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3Voorwoord van het Dagelijks Bestuur

Voor u ligt weer een nieuwe uitgave van de presentatiegids. Een prachtige informatiebron over 
onze vereniging welke weer met veel liefde voor u is samengesteld.

Feest van en voor voetbalvrienden
Het afgelopen seizoen stond natuurlijk in het 
teken van het jubileum. Vanaf januari tot en met 
eind mei hebben we met elkaar gevierd dat 
we inmiddels 50 jaar bestaan. De reünie werd 
ontzettend drukbezocht door leden en oud 
leden, maar ook door diverse genodigden. Als 
hoogtepunt van de avond mag toch wel gezien 
worden het opspelden van de versierselen bij ons 
jubilerend lid Gerard van Groeningen. De heer 
Van Everdingen, Wethouder van de Gemeente 
Lopik, was hier speciaal voor gekomen en 
sprak Gerard op een passende manier toe. De 
voetbaldag voor jong en oud was geweldig. 
Met prachtig weer kon een mixtournooi 
gespeeld worden en het publiek genoot met 
volle teugen. Een groot compliment aan de 
jubileumcommissie is meer dan op zijn plaats. 
Ook tijdens Koningsdag en het jeugdweekend 
werd stilgestaan bij het jubileum.

Klaar voor het nieuwe seizoen
Op naar een nieuw voetbaljaar 2019-2020. Gaan 
we weer kampioenen toezingen in het nieuwe 
jaar? In het jubileumjaar lieten vooral de dames 
en meisjes bijzonder van zich spreken. We 
hebben van ze genoten en we rekenen uiteraard 
op nieuwe successen. Alle teams zijn op volle 
sterkte, maar ons 4e en 35+ staan open voor 
versterkingen.

Een duurzame vereniging
Het nieuwe seizoen moet ook in het teken 
staan van een groenere vereniging. Onze 
duurzaamheidscommissie gaat op zoek naar 
lagere energielasten en zal trachten onze  
installaties nog lang mee te laten gaan.

Voor onze trouwe sponsoren en supporters 
staat ook weer een attractief seizoen op het 
programma. Er staan voldoende streekderby’s 
tegen hele sterke teams op de agenda. Wij 
verwachten dan ook mooie wedstrijden in de  
2e klasse voor ons 1e team. 

Uw Dagelijks Bestuur heeft zin in het nieuwe 
seizoen en merkt dit enthousiasme ook op bij 
alle betrokkenen. Dat ziet u ook terug in deze 
kleurrijke gids. 

Wij wensen u een mooi seizoen.

Erwin van Wijk, Remco van Wijngaarden  

 en John van Os 

“Plezier maken  
       en successen vieren.”

q



4 De Technische Commissie (TC) aan het woord

De Technische commissie is gesplitst in een technische commissie jeugd  
en een technische commissie senioren. De leden zijn: Patrick Rietveld en  
Henk Elings (jeugd) en Ed Vendrig en John van Os (senioren).

Doelstelling van de vereniging
Het streven van de TC is een selectie samen te stellen die het 
mogelijk maakt op het niveau van een stabiele 2e klasser te 
voetballen. Daarnaast een B-selectie die het 2e elftal op een zo 
hoog mogelijk niveau laat spelen in de reserve klasse. De selecties 
moeten een positieve uitstraling hebben naar de lagere elftallen, 
de jeugd, de sponsoren en vooral de supporters. 

“Plezier op  
en rond het  
voetbalveld 
staat bij de 
jeugd van  
VV Benschop 
op de eerste
plaats.”

Doelstelling voor de jeugd
Hoe ouder je wordt en/of hoe hoger je gaat spelen, hoe meer het spelplezier 
wordt gekoppeld aan prestatie. De doelstelling voor de jeugd is om iedereen 
met spelplezier op hun eigen niveau te laten voetballen en dan zoveel mogelijk 
met leeftijdsgenoten. We vinden het belangrijk dat de jeugd goede begeleiding 
heeft. De trainingen worden zoveel mogelijk gegeven door gediplomeerde 
trainers of door selectiespelers of oud selectiespelers. We vinden dit erg belangrijk 
voor de binding en de herkenbaarheid binnen de vereniging. Voor een goede 
doorstroming willen we de hoogste jeugdteams het liefst minimaal op 2e klasse 
niveau laten spelen.

De taak van de TC
De taak van de Technische Commissie is het samenstellen van zowel de A- als de 
B selectie. Het 3e elftal is een elftal waarin veel oud-1e elftalspelers elkaar hebben 
gevonden. Zij spelen al een aantal jaren in dezelfde samenstelling. Het 4e elftal 
is een mix-elftal. Het elftal bestaat uit spelers die op een lager niveau hun sport 
bedrijven en daarvoor 1x in de week trainen. Het 5e elftal bestaat uit spelers die 
ouder zijn dan 35 jaar en spelen in de 35+ competitie. 

“Het 1e elftal is het
vlaggenschip van         
onze vereniging.”



5“Benschop is een kleine vereniging in vergelijk met de omliggende verenigingen. Dit heeft als nadeel, 
dat er soms weinig keuzes zijn om de teams op kwaliteit in te delen. Dat betekent dat er acceptatie 
moet zijn van de betere spelers om samen te voetballen met minder getalenteerde spelers”

Meerwaarde voor de vereniging
Wij willen een stabiele 2e klasser zijn. Om die 
doelstelling van Benschop te realiseren zijn er 
ook wat spelers van buiten het dorp nodig. Voor 
zij zich aanmelden bij de vereniging heeft de TC 
een gesprek met deze spelers of worden deze 
spelers op advies van de trainers gevraagd door 
de TC om bij Benschop te komen voetballen. Het 
gaat om voetballers die een meerwaarde zijn 
voor onze vereniging en op posities inzetbaar zijn 
waar behoefte is aan versterking van de selectie. 

Aandacht voor de jeugd en trainers
Het allerbelangrijkste is dat er vooral 
geïnvesteerd worden in de jeugd. Een goede 
opleiding en begeleiding is daarvoor een 
vereiste. Dit vergt een goede organisatie maar 

vooral ook goede jeugdtrainers. Op selectie 
niveau is er weer geïnvesteerd in goede trainers. 
Onze hoofd-, assistent- en keeperstrainer 
blijven ook dit seizoen bij de A-selectie. Alle 
randzaken daarom heen zoals de begeleiding, 
een goede medische staf, materialen en kleding 
zijn optimaal geregeld. Van de spelers wordt 
verwacht dat zij in een goede onderlinge sfeer, 
hard werkend voor elkaar, er alles aan doen 
om het beoogde doel te behalen, ook als de 
resultaten wel eens tegen vallen. De TC streeft 
er naar om jeugdspelers die over komen naar 
de senioren goed te begeleiden zodat zij 
ingepast kunnen worden in de A- of B selectie. 
De TC heeft om die reden de trainer van JO-19 
doorgeschoven naar de B-selectie.

Een nieuw doelgericht seizoen
Niet-selectieteams richten zich op het realiseren van optimaal spelplezier, sportieve 
ontwikkeling met oog voor de sociale en maatschappelijke waarden en normen. 
Het afgelopen seizoen heeft ons eerste elftal zich met moeite kunnen handhaven 
in de tweede klasse. Het komend jaar zal weer een moeilijk jaar worden. Talentvolle 
jeugdspelers moeten worden ingepast in de A- en B- selectie. Het streven is dat zij 
de komende jaren in staat zijn de ervaren spelers op te volgen. Of dit gaat lukken 
zal het komende seizoen moeten blijken. Het tweede elftal heeft zich gehandhaafd 
in de reserve 2e klasse. En het doel is ook het komende seizoen zich te handhaven 
in deze klasse. De overige seniorenteams zijn geëindigd in middenmoot van hun 
klasse. Dat is ook het doel voor het komende seizoen. De dames zijn het afgelopen 
seizoen kampioen geworden in de 5e klasse en spelen dit jaar in de 4e klasse. Het 
doel is handhaven. De Dames 35+ spelen in een vrijdagavond competitie en zijn het 
afgelopen seizoen kampioen geworden.De resultaten van het afgelopen seizoen 
waren uitstekend. Om dit het komende seizoen weer te realiseren is er wel behoefte 
aan een uitbreiding van het aantal speelsters.
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Een moeizaam debuut
Het is inmiddels mijn 3e seizoen bij VV Benschop. 
Afgelopen seizoen was een zeer moeizaam 

seizoen, waarbij we ons pas handhaafde op de laatste speeldag. 
Het was weliswaar ons debuut seizoen in de 2e klasse, maar voor 
de winterstop speelden we prima mee en zag het er naar uit dat 
we in het linker-rijtje konden eindigen. In de tweede helft van het 
seizoen hebben we veel moeite gehad om wedstrijden te winnen 
en zijn we weggezakt. 

Uitdagend en positief
Daarom zijn de uitdagingen voor dit seizoen 
nog mooier. We spelen wederom in de 2e 
klasse B en deze lijkt (nog) sterker dan vorig 
seizoen. De eerste 2 competitiewedstrijden 
komen we Geinoord en JSV al tegen. Twee 
derby’s waar we goed voor de dag willen komen. Later in de 
competitie volgt ook nog IJFC, dus dat zijn weer mooie affiches. 
VV Maarssen wordt gezien als grote titelkandidaat, maar dat is 
voor mij nog niet zo vanzelfsprekend. Wij willen in ieder geval 
in positieve zin verrassen vanuit een echte team gedachte en 
daarmee een belangrijke toevoeging zijn in deze competitie.

De A-selectie
Voor onze selectie, maar zeker voor de spelers zelf , is het natuurlijk 
een grote tegenvaller dat Thomas en Jurgen dit seizoen al klaar 
zijn door ernstige knieblessures. Zij zullen moeten revalideren 
en hebben daar steun bij nodig, want zoiets komt hard aan. De 

selectie bestaat verder uit veel Benschopse 
jongens en mooi is dat oude bekenden 
Jeroen Lamboo, Kwame Ballo en Karim 
El Mekki weer terug te vinden zijn op ons 

sportpark. Het zegt wat over de vereniging. Ook 
zijn er enkele versterkingen vanuit de omgeving 
toegevoegd en wordt er aandacht aan onze 
eigen jeugd besteed. Er zijn een groot aantal 
spelers van O19 doorgekomen naar de B selectie 
en daarvan gaan er ook spelers meetrainen bij 
ons. Kortom een mooie uitdaging voor mij, maar 
zeker ook voor die spelers om een plekje te gaan 
veroveren in het eerste team. 

Supporters, tot snel!
Ik denk dat er reden genoeg is om naar ons 
sportpark te komen, want wij kunnen de steun 
goed gebruiken. Het is altijd heerlijk om te zien 
dat de vaste en soms kritische supporters met 
ons meeleven en tips -maar ook steun- geven. 
Wij verheugen ons op een snel weerzien en we 
zullen er voor jullie staan.

“Het gaat hier niet alleen om
             kwaliteit, maar ook instelling,  
      want dan kun je slagen.”

Emanuël Sluis, hoofdtrainer VV Benschop 1

“De uitdagingen voor dit  
      seizoen zijn nog mooier.”

Sportieve groet, Emanuël Sluis 
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Emanuël Sluis:

Voor mij is het een uitdaging 

om een winnend team te 

smeden, want winnen doe je 

met z’n allen.

Mike Vergouw: Mensen vermaken met ons spel, en hiermee resultaat halen.

David Verweij: 
Een mooi sportief  

jaar waarin we  
gaan voor een  
stevige plek in  

onze competitie.

Jeroen Lamboo:

Simpel spelen  

is het mooist.

Martijn de With: 

Voor mij is het  

belangrijkste om  

het maximale uit  

het team te halen  

en weer een team  

te worden.

Bryan de Boer: Alleen winnen is onmogelijk, maar samen als team is het mogelijk.

Kevin van Galen:Ik hoop dat ook ik  belangrijk kan zijn  in een succesvol seizoen.
Olaf de Koning: Plezier staat voorop.

Niels Beeres: 

Met het team voetballend 
de volgende stap zetten e

n 
dat de jeugdspelers verd

er  
gaan aanhaken.



8 Wedstrijdschema 
Benschop 1 Staf

Datum Tijd Thuis Uit 
21 sep 14.30 Geinoord N’gein 1 Benschop 1
28 sep 14.30 Benschop 1 JSV Nieuwegein 1

5 okt 15.00 Victoria 1 Benschop 1
12 okt 14.30 Benschop 1 CDW 1 
19 okt 15.00 Waterwijk 1 Benschop 1
26 okt 14.30 Benschop 1 De Meern 1

2 nov 14.30 IJFC 1 Benschop 1
9 nov 14.30 Benschop 1 Nieuwland 1
23 nov 14.30 Benschop 1 Almere FC 1
30 nov 15.00 BFC 1 Benschop 1

7 dec 14.30 Loosdrecht 1 Benschop 1
14 dec 14.30 Benschop 1 Maarssen 1

25 jan 15.00 Delta Sports 1 Benschop 1

1 feb 14.30 Benschop 1 Victoria 1 
8 feb 14.30 JSV Nieuwegein 1 Benschop 1
15 feb 14.30 Benschop 1 Geinoord N’gein 1

7 mrt 14.30 De Meern 1 Benschop 1
14 mrt 14.30 Nieuwland 1 Benschop 1
21 mrt 14.30 Benschop 1 IJFC 1
28 mrt 14.00 Almere FC 1 Benschop 1

4 apr 14.30 Benschop 1 BFC 1
18 apr 14.30 Benschop 1 Delta Sports 1
25 apr 14.30 CDW 1 Benschop 1

9 mei 14.30 Benschop 1 Waterwijk 1
16 mei 14.30 Maarssen 1 Benschop 1
23 mei 14.30 Benschop 1 Loosdrecht 1

Emanuël Sluis
Hoofdtrainer 

Frans Vermeulen
Ass trainer

Emiel Borst
Keeperstrainer 

Leo Booij
Grensrechter

Joachim van Vliet
Grensrechter

Martijn Sluis
Leider

John Roubos
Fysio

Mirelle van Bart
Verzorger

Kayleigh Slotboom
Verzorger



9Selectie

Jeroen Lamboo 
(26jr)  |  2

Niels Beeres 
(30jr)  |  12

Patrick Maton 
(23jr)  |  4  

Mike Vergouw
(20jr)  |  3

Kevin van Galen
(21jr)  |  2 

Mitchell van Oort 
(23jr)  |  3

Stan v. Vliet
(22jr)  |  2

Harm v/d Water
 (19jr)  |  nieuw

Jurgen Ruitenbeek 
(24jr)  |   4

Stef Elings 
(22jr)  |  4 

David Verweij 
(24jr)  |  6

Coen v/d Snoek 
(37jr)  |  9

Kwame Ballo
 (26jr)  |  2

Mats Bakker
 (25jr)  |  nieuw

Olaf de Koning
 (20jr)  |  nieuw

Karim el Mekki
 (27jr)  |  1

Rouis Groeneveld
 (19jr)  |  nieuw

Jimmy Vendrig 
(21jr)  |   3

Thomas Banfi 
(25jr)  |  5

Jeroen Lieverse 
(29jr)  |  10

Remco v. Wijngaarden 
(29jr)  |  12

Bryan de Boer 
(24jr)  |  2 

Martijn de With 
(26jr)  |  8 

Jesper v/d IJssel 
(18jr)  |  nieuw 

Achraf Merroun 
(20jr)  |  nieuw 
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De doelstelling van het opleidingsplan 
bij VV Benschop is om een kwalitatief 
goede opleiding te verzorgen. Wij willen 
dat iedere speler zich maximaal  
kan ontwikkelen op zijn eigen  
niveau, zowel prestatief als  

recreatief. Dit gaat samen met veel trainings- en voetbal 
plezier. Het vinden van voldoende trainers en leiders is elk 
seizoen weer een hele opgaaf. Ook hier beginnen de vrijwilligers 
tekorten erg merkbaar te worden. 

Veel uitdagingen
Het huidige seizoen wordt er bij de jeugd verder gegaan met de 
nieuwe indelingen en benamingen voor de jeugdteams. Dit sei-
zoen zijn de onder 12 jeugdteams aan de beurt. Zij blijven op een 
half veld voetballen in een 8 tegen 8 samenstelling. Deze ontwik-
kelingen, opgelegd door de KNVB, maakt het voor kleine dorps-
clubs als Benschop moeilijk om in alle leeftijden teams te hebben 
spelen. Doordat een dorpsclub onder andere te maken heeft met 
geboortegolven. Zo is het het komende seizoen niet meer moge-
lijk om een meisjesteam en een onder 17 team op te stellen.
 
Het samenstellen van de teams bij VV Benschop gaat uit van de 
volgende punten: 
•  De spelers worden eerst op basis van hun leeftijd in een team 

ingedeeld door de Technische Commissie .
•  Naar aanleiding van vorenstaande zal er een zo goed mogelijke 

verdeling gemaakt worden. Dus bijvoorbeeld 2 onder 8-teams. 
•  Hierna zal worden gekeken naar het spelniveau van spelers om 

deze op het juiste niveau te laten voetballen. Het spelen van 
voetballen op je eigen spelniveau is leuker en leerzamer, dan 
wekelijks onder of boven je niveau te moeten spelen.

•  Een team kan uit het opgelegde aantal veldspelers bestaan  
plus 1/3 aan wisselspelers.

De jeugdopleiding bij de dorpsclub Benschop

•  Meisjes zullen t/m onder 15 gewoon bij jongens 
ingedeeld kunnen worden als er geen genoeg 
meisjes zijn of zij dit zelf willen.

Ook hoogtepunten
Ondanks deze hindernissen lukte het onze club 
om afgelopen seizoen weer een groot aantal 
hoogtepunten te hebben, die bij de meisjes en 
jongens goede herinneringen zullen oproepen. 
Van kampioenschappen tot een clinic van 
FC Utrecht en het “latje trap” in het stadion 
Galgenwaard. Die lach op het gezicht van de 
jongens en meisjes is waar onze vrijwilligers het 
allemaal voor doen.

In het nieuw
Aankomende seizoen zullen alle 
jeugdteams worden voorzien 
van een rugzak en een trai-
ningspak. Dit is mede mogelijk 
gemaakt door Kaashandel van 
der Stok, van den IJssel Bedrijfs-
kleding en JAKO sportkleding.

“Het belooft weer een mooi en   
      leuk seizoen te worden!”



11
Sinds 2 seizoenen speelt 
het oude 5e in de vetera-
nencompetitie en heet 
nu dus 35+. Daar waar 
het in de voorgaande 
jaren vooral achter jonge 
jongens aanrennen was 
geblazen, blijkt nu dat 

het tempo een stapje of 2 naar beneden is gegaan en 
iedereen weer aan voetballen toekomt. Met een gezonde 
dosis vertrouwen proberen wij elke wedstrijd te winnen, 
helaas blijkt dit niet altijd te lukken en strijden we nu al 
2 jaar mee in de (sub) top van de 2e klasse. Met een klein 
basisteam aangevuld met gastspelers proberen we toch 
elke keer weer aan de aftrap te staan. 

Benschop 35+ komt weer aan voetballen toe 

Komend jaar…
…proberen we ondanks het stoppen van een aantal  
spelers toch weer mee te doen om de hoogste plaatsen 
in de competitie.
…hopen we minder last te hebben van blessures en vaker 
compleet aan de aftrap te kunnen staan.

En wat het mooiste is?
Zonder twijfel de derby tegen IJsselstein waarin we vaak 
aan de goede kant van de score staan en na afloop nog 
een gezellige 3e helft hebben met onze tegenstanders.

O, ja… We kunnen altijd spelers gebruiken! Dus als er 
nog mensen zijn die een lekker potje willen voetballen in 
een wat rustiger tempo… we trainen op dinsdagavond.

Het seizoen 2018-2019 was een zeer succesvol 
jaar voor de hele damesafdeling van Benschop. 
Alle drie de teams zijn kampioen geworden. 
De meisjes onder 13 hebben ook nog de KNVB 
beker in de 
wacht gesleept, 
een prachtige 
afsluiting. 
Dit hebben 
zij uitbundig 
gevierd door 
per team op de kar door het dorp te gaan en 
met alle meiden/dames hebben ze een gezellige 
feestavond gehad en zijn ze gehuldigd door de 
sportwethouder van de gemeente.

Benschopse dames met een missie
Een nieuw seizoen
De meiden onder 13 hadden helaas te weinig meiden om een 
elftal onder 15 te worden, heel erg jammer. Gelukkig zijn de meeste 
niet gestopt en gaan ze verder voetballen bij de jongens van hun 

eigen leeftijd. Dames 1 is na het kampioenschap 
gepromoveerd van de 5e naar de 4e klasse. Pittigere 
tegenstanders, een leuke uitdaging. Met dezelfde 
trainingsstaf als 
vorig jaar gaan we 
met veel plezier en 
enthousiasme er een 

mooi seizoen van maken. Dames 
vrijdagavond gaan ook weer spelen, 
zij zijn in een nieuwe pool ingedeeld 
met clubs uit de regio. 

“Een seizoen met alleen 
maar kampioenen.”

f
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De 11 meiden die in seizoen 2018/2019 bij VV Benschop speelden in MO 13 lieten meerdere geweldige prestaties 
zien. Na een ongeslagen kampioenschap in seizoen 2017/2018 vierden ze in 2018/2019 opnieuw een ongeslagen 
kampioenschap. Onder leiding van Noelle, Daphne & Myrthe, die spelen bij Dames 1 van de vereniging. 

Succesvolle, enthousiaste meiden

Fanatiek en leergierig
Het was een fanatieke groep meiden die 
veel wilden leren. We zijn een hechte groep 
geworden, maar het grootste doel van de 
trainingen en trainers was plezier en gezelligheid. 
Het maakte de trainers enthousiast dat ze altijd 
aanwezig waren bij de trainingen en wedstrijden. 
Met zo’n team kan je veel bereiken! De meiden 
waren ook in voor een grapje. Als we met 7-0 
voor stonden, vonden de meiden het erg leuk 
om de opstelling om te gooien. Dus de spitsen in 
de verdediging en de verdediging in de spits. Er 
werd dan zelfs nog gescoord! Bij ons is iedereen 
welkom en wordt met open armen ontvangen, 
dat hebben we afgelopen seizoen weer gezien.

Bekerwinnaars
Naast competitie speelden 
de meiden ook mee in de 
bekerwedstrijden. Ze behaalde 
ronde na ronde en uiteindelijk 
de finale. Ze namen de KNVB 
beker mee naar Benschop! 
Wat zijn de trainers trots op de 
meiden….

voetballende meiden voor  
een nieuw team
Helaas is het niet gelukt om 
meer meiden enthousiast 
te maken in Benschop en 
omgeving. Dit is de reden dat 
we niet kunnen uitbreiden, 
want we missen spelers om 
naar groot veld te gaan. Er 
blijft altijd de wens om een 
meisjesteam te houden bij 
VV Benschop. Daar doet de 
vereniging haar best voor. Wil 
jij komen voetballen? Kom 
dan een keertje langs bij de 
vereniging.

Wanted:



3 mei | Receptie en reünie 
Vrijdag 3 mei werd op uitbundige manier het 50 
jarig bestaan van VV Benschop gevierd. Het werd 
een geweldige avond, die bij velen nog lang in 
het geheugen zal blijven zitten. Rond de 300 
(oud) leden waren richting het clubhuis  
gegaan om gezamenlijk de “oude koeien  
uit de sloot te halen” van 50 jaar Benschop. 

Gerard van Groeningen geridderd
De trotse Voorzitter Erwin van Wijk verwelkomde de 
vele aanwezigen gevolgd door de grootste verrassing 
rond half 9, toen wethouder Johan van Everdingen het 
spreekgestoelte betrad en tot ieders verrassing Gerard 
van Groeningen naar voren riep om hem de Koninklijke 
Onderscheiding te overhandigen. Het was het mooiste 
moment van deze geweldige avond. 

Wat een verrassing voor Gerard, 
dat hij bij aanwezigheid van 

zoveel Benschoppers door de 
wethouder van Lopik in het 

zonnetje werd gezet. Gerard heel 
Benschop is trots op je, je hebt het 

verdiend en van harte gefeliciteerd.

VV BENSCHOP 50 JAAR

“Voor onze 50e verjaardag gaven we een unieke
       krant uit, huis aan huis bezorgd in Benschop.”



Nadat de voetbalschoe-
nen in de sporttas-
sen waren verdwenen 
konden ook de sporters 
zich in het feestgedruis 
storten. Zanger Andre 
Schuurman bracht de 
feeststemming erin en ook onze Benschopse 
zangers Luke van Wijk en Joachim van Vliet,  
ondersteund door DJ Roy, droegen hun steentje 
bij. Het werd een top avond! 

21, 22 en 23 juni | Jeugdweekend 2019
50 jaar voetbalvereniging is wel een speciaal 
jeugdweekend waard. Slapen op de eigen mid-
denstip. Dat is wat we bedacht hadden ruim een 
half jaar geleden. We hadden toen niet kunnen 
verzinnen dat het zo’n succes zou worden. Met 
medewerking van heel veel vrijwilligers en spon-
soren. En ook wel een beetje medewerking van 
het weer.

Vrijdagavond begon het feest.  
De jongens van de 
O19 kwamen met een 
heuse vouwwagen 
het terrein op rijden 
en maakte er hun 
eigen campingplekje 
van. De JO17 en dames 
vermaakten zich prima 
met het organiseren 
van hun tentplekken. 
Het avondprogram-
ma was geweldig: 

Daarna barste het feest los. Dat Benschop redelijk kan voet-
ballen is bekend, maar dat er daarnaast nog veel ander soort 
talent huist werd weer eens duidelijk. Opperstalmeester Gaico 
van Schaik liet op een geweldige manier 50 jaar Benschop 
de revue passeren door hele leuke interviews met de 
oudgedienden. Dat er ook in Benschop het nodige zangtalent 
zit bleek tijdens de muzikale liveoptredens. Jenny Klomp 
had een jubileumlied geschreven en broer Erik, in Benschop 
vooral bekend om zijn “Hazes” optredens, bracht het live op 
een geweldige manier ter oren ondersteund door technieker 
Patrick Oudshoorn . Daarna volgde er nog talrijke live 
nummers van hem en het publiek genoot met volle teugen 

De competitie was stil gelegd en vanaf 10.00 uur was er een 
onderling jubileumtoernooi voor alle jeugd tot en met 14 
jaar. Daarnaar volgde er een mix toernooi voor de overige 
leden, die 7 tegen 7 speelden. Het werd een hele leuke dag 
ondersteund door niet voorspeld prachtig weer. Vele mensen 

vonden de weg naar het sportpark en genoten naast het 
sportieve gedeelte van het “natje en droogje” 

, dat verkrijgbaar was op het prachtig 
ingerichte muzikale feestterrein. Er 

was een springkussen en een bal-
lon goochelaar vermaakte de 

talrijk aanwezige jeugd. 



Jachtseizoen. Gewapend met een golfcar reed 
de AK’79 door het dorp heen op jacht naar de 3 
teams. Daarna nog een quiz. Zo in de buitenlucht 
met al die gezellige verlichting en met elkaar 
voelde Veld 2 echt aan als een kampterrein.

Zaterdagochtend begon het feest voor de jon-
gere teams. En een feest was het! Compleet met 
taart. Maar eerst belangrijkere zaken voor de 
63 kinderen die net aankwamen op het terrein: 
tenten opzetten in je eigen elftal-vak, overleggen 
wie met wie in een tent slaapt, 63 luchtbedden 
oppompen, overleggen wie naast wie slaapt, kijk 
eens naar m’n nieuwe zaklamp en oh ja m’n tas 
moet ook nog in de tent erbij en dat past niet… 
En waar zijn nou ook al weer m’n voetbalschoe-
nen gebleven!

Wie jarig is trakteert… elke deelnemer van het 
jeugdweekend zowel jong als oud heeft een  
origineel trainingstenue gekregen. Het zag er 
super gaaf uit: iedereen in een origineelblauw 
sportshirt met wit sportbroekje. 

Overdag stond dit jaar in het teken van Expeditie 
Robinson. Allerlei testen en proeven waren 
bedacht. Met het warme weer ook nog even 
buikschuiven op de groene zeepbaan. Na al dat 
gesport, smaakte de barbecue prima. En daarna 
de jaarlijks terugkerende Bonte Avond. Wat een 
creativiteit onder onze voetballers. Het was nog 
lang rumoerig op het terrein.

De zondagmorgen begon vroeg. Heel vroeg.  
De eerste voetballertjes waren al actief bij  

Voetbalkamp werd qua tijd volledig benut. Voor de oudere 
teams stond Frank Kersbergen na het ontbijt klaar met een 
uitputtende bootcamp. De jongere teams gingen de strijd aan 
met vlaggenroof en levend bingo. 

Tja en dan de lunch! Voor 120 mensen werden verse pannen-
koeken te bakken. Na de prijsuitreiking en de ‘Gevonden 
Voorwerpen’-parade was het tijd om het kamp af te sluiten. 
Wat ons betreft voor herhaling vatbaar. Niet gelijk volgend jaar, 
maar we gaan het zeker weer organiseren.

“De clinic van FC Utrecht voor onze 
jeugd op 24 april was een succes”
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De feestcommissie bestaat uit 6 jonge 
vrijwilligers die zich bezighouden met het 
organiseren van feesten en eens per jaar een 
bezoek brengen aan een grote discotheek. 
Jaarlijks vinden er drie feesten in de kantine 
van VV Benschop plaats, waaronder het altijd 
drukbezochte nieuwjaarsfeest. De feesten 
lijken met het jaar populairder te worden onder 
de jeugd aangezien er steeds meer mensen 
op afkomen. Elk feest wordt aan een thema 
gekoppeld, afgelopen jaar was er onder andere 
een Oktoberfest. De feestcommissie hoopt nog 
jaren mee te gaan. 

De Feestcommissie

Onze vrijwilligers 
zijn al meer  
dan 50 jaar  
het cement 
tussen de stenen.

“Een geweldig initiatief
       waar we trots op zijn”
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Dat moeten de oprichters van de AK’79 ruim  
40 jaar geleden ook gedacht hebben. En dat is 
anno 2019 nog steeds het motto waar wij als leden 
van de activiteitencommissie ons het gehele jaar 
voor inzetten. 

Om de jeugd meer bij de voetbalvereniging te 
betrekken, organiseert de activiteitencommissie 
door het jaar heen verschillende activiteiten. 
De alom bekende evenementen die jaarlijks 
terugkomen zijn: 

•  Kerstballentoernooi
•  Bezoekje van de Sint
•  Het Fanatieke-FiFa-toernooi 
•  Spooktocht door het bosplan 
•  De Paasei-Verstop-Ochtend met de Paashaas

Creatief feest
Voor de allerjongste leden van de club is het 
altijd een feest om iets te organiseren: geef 
ze een bal en ze zijn heel blij. Dus stonden er 
afgelopen seizoen allerlei voetbalspelletjes op het 
programma zoals voetbalbowlen, estafette met 
de bal en ballon kapottrappen. Onze creativiteit 
konden we dit jaar kwijt bij het Chaos-spel voor 

Enthousiaste jeugd: 
daar worden we bij AK’79 blij van

de JO13. Door het hele clubgebouw heen waren 40 opdrachten 
kris-kras uitgezet. En iedere opdracht moest eerst beoordeeld 
worden door de jury voordat je de volgende mocht gaan zoeken. 
Echte chaos dus!

Slapen op de middenstip
Het absolute hoogtepunt van het 
afgelopen jaar was wel het Jeugdweekend 
op eigen terrein ter ere van het 50-jarig 
jubileum. Het omtoveren van veld 2 tot een 
kampterrein bracht wel wat werk met zich 
mee, maar dat was het dubbel en dwars 
waard. Het was een fantastisch gezicht: al 
die tentjes op het veld en al die enthousiaste kinderen (en leiders, 
en begeleiding, en vrijwilligers en organisatie). Echt voor herhaling 
vatbaar, maar nog niet aankomend jaar….. Voor het Jeugdweekend 
2020 is een kampterrein geboekt in Ermelo.

Een hecht en leuk team
Het organiseren van zoveel activiteiten maakt het een stuk 
gemakkelijker als je met een leuk team bent. Met de hechte club 
van 9 leden binnen de AK hebben we naast het organiseren ook 
heel veel lol met elkaar. Helaas nemen we dit jaar afscheid van 
voorzitter Gerco van Amerongen. Hij heeft zich 10 jaar ingezet voor 
de AK’79. Dat is wat ons betreft wel een bedankje waard!
Tja … enthousiaste jeugd: al die blije koppies van de kinderen, dat 
is waar wij het voor doen. Dus kids bedankt! Wij gaan ook dit jaar 
voor jullie weer een hoop leuks bedenken.

Yara van Dommelen, Noelle van den Berg, Stef  

Elings, Kristy Langerak, Patrick Maton, Nick Vogel,  

        Melissa Broekhuizen en Claudia Bijvoet
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Zoals iedereen weet zijn alle verenigingen min of meer afhankelijk 
van vrijwilligers. Wanneer deze er niet zouden zijn, dan zou ons 
sportpark er minder fraai uitzien. Bij Voetbalvereniging Benschop 
hebben wij namelijk een gedreven onderhoudsteam. De leeftijd is 
heel gevarieerd maar iedereen draagt zijn steentje bij.

Er is altijd wat te onderhouden
Het afgelopen seizoen zijn wij 
druk geweest met zaken die 
iedere maand of zelfs iedere 
week terugkomen. Wij zorgen 
er onder andere voor dat de 
heg geknipt wordt, het gras 
wordt gemaaid met de zitmaaier en de kanten gedaan worden 
met de bosmaaier. Vergeet daarbij ook het snoeiwerk niet en het 
verwijderen van het onkruid. Na ieder seizoen worden ook alle 
reclameborden weer schoon gemaakt zodat de sponsoren trots 
naar hun eigen reclame kunnen kijken. 

Kleine, maar ook grote klussen
Verder zijn er ook een aantal grotere klussen opgepakt. Het 

tegelpad naast het kunstgrasveld is 
opgehoogd en recht gelegd zodat er 
weer fatsoenlijk overheen gelopen kan 
worden. Het is u misschien ook wel 
opgevallen dat de grote bomen langs 
het veld zijn gerooid zodat de ergernis 
van het vallende blad en “de neusjes” 
tot het verleden behoort. Wanneer u 
wel eens verder loopt dan het hoofdveld 
heeft u nu vast wel opgemerkt dat 
het oude versleten hokje bij de 
brug verdwenen is en er een nieuw 
exemplaar in aanbouw is. In dit nieuwe 

Het onderhoudsteam zorgt voor een prachtig sportpark

schuurtje wordt straks al ons gereedschap 
opgeslagen. Tijdens de extreme droogte moeten 
ook de velden worden gesproeid. Helaas is dat 
geen automatisch systeem maar moeten de 
slangen iedere keer weer verzet worden.

Vele handen maken licht werk
Dit alles is maar een kleine greep van al het 
onderhoud wat er gedaan moet worden binnen 
de vereniging. Deze klussen zijn niet alleen nodig 
tijdens voetbalseizoen maar juist het hele jaar 
door. Helaas is “onze” groep niet erg groot en de 
to do lijst juist erg lang. Mocht u de vereniging 
een warm hart toe dragen, meldt u zich dan 
a.u.b. aan om ons te komen helpen.

“Of je nu oud of jong 
bent, je kunt altijd 
wel wat betekenen 
voor de vereniging.”
z
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Zonder de kantinecommissie zou Benschop de nodige euro’s 
mislopen die hard nodig zijn om de club draaiende te houden 
en daarmee ervoor te zorgen dat de contributie op een voor 
iedereen aanvaardbaar niveau blijft. Vijf dagen in de week zijn zij 
paraat om de bezoekers van een ‘hapje en drankje’ te voorzien. 
Dit betekent dat er buitenom ook veel werk verzet moet worden. 
De bestellingen moeten de deur uit, er moet bijgevuld worden 
en de zaak moet schoongehouden worden. Met de hulp van de 
seniorenteams, die verplicht zijn mee te helpen op de zaterdagen, 
wordt de bezetting van de bar geregeld. Dit bezorgt de commissie 
nog wel eens kopzorgen, maar over het algemeen loopt het 
soepel. 

Dat het bestuur graag gebruikt maakt 
van de kennis en ‘know how’ van enkel 
oudgedienden blijkt een goede zaak te zijn. 
Tientallen jaren hebben zij ‘ de klappen van 
de zweep’ meegemaakt op allerlei gebied 
en zijn daardoor een welkome aanvulling als 
er belangrijke beslissingen genomen moeten worden. Zij zijn zo langzamerhand 
het uithangbord van VV Benschop geworden. Bij nagenoeg alle tegenstanders 
zijn zij bekend. Elke wedstrijd van het eerste zijn zij aanwezig. Zij ontvangen 
de scheidsrechter en het bestuur van de tegenstander bij de thuiswedstrijden 
en tijdens uitwedstrijden vertegenwoordigen zij het bestuur. Een goede PR is 
belangrijk voor een club als Benschop.

Het onderhoudsteam zorgt voor een prachtig sportpark De kantinecommissie

Raad van Advies en PR commissie

“De onmisbare schakel  
     in het geheel.”

“Het uithangbord 
van de vereniging”
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Samen scoren blijft ons uitgangspunt 
Bij VV Benschop willen we niet alleen op het veld 
scoren, maar ook buiten de lijnen. Als actieve 
club met sportieve en gezellige spelers, vrijwil-
ligers en toeschouwers zijn wij ervan overtuigd 
dat onze club met ruim 300 leden bijdraagt aan 
een prettige leefomgeving van ons dorp én een 
plek biedt voor zakelijke contacten. Wij zijn een 

club waar prestatie en plezier hand in hand gaan, zowel voor de 
eigen leden, als voor de bezoekende verenigingen uit de regio.

Sponsoring van VV Benschop
Met uw sponsoring steunt u een mooie club die speelt in de 
hogere regionen van het zaterdag voetbal. Met jeugdteams, 
damesteams, seniorenteams en met betrokken en enthousiaste 
trainers, spelers, begeleiders, supporters en vrijwilligers. Wij 
beschikken als vereniging gelukkig over heel veel actieve en 
betrokken vrijwilligers, maar met alleen de vrijwilligers gaan wij 
het als club niet redden. Geld blijft noodzakelijk om alle wensen te 
(blijven) realiseren.

VV Benschop is sterk afhankelijk van sponsoren uit het lokale 
bedrijfsleven. Dankzij de inbreng van onze sponsoren krijgen 

Sponsorcommissie

Wij komen graag met u in contact om uw eventuele specifieke wensen te 
bespreken en uiteraard staan wij open voor creatieve en vernieuwende ideeën 
van onze sponsoren! Mail naar sponsoring@vvbenschop.nl.

“  Voetbal verbindt en u scoort als sponsor 
zeker ook buiten het veld. Wij bieden u 
graag de kans om het podium te zijn om 
uw bedrijf, product of dienst onder de 
aandacht te brengen en te scoren.”

wij de mogelijkheid om onze leden de juiste 
mogelijkheden te verschaffen, zowel voor de 
trainingen als voor de wekelijkse wedstrijden. 
Daarnaast worden ook extra activiteiten mogelijk 
gemaakt als voetbalkampen, clinics en toernooien. 

Speciaal voor sponsoren
Als dank voor de bijdrage die onze sponsoren 
aan VV Benschop doen én om betrokkenheid bij 
de voetbalvereniging te vergroten, organiseren 
we speciaal voor sponsoren ook een aantal 
vrijblijvende activiteiten. Naast de uitnodiging 
voor de streekderby’s op het thuisveld en de 
wijnproeverij vorig seizoen blikken we ook altijd 
vooruit op het nieuwe seizoen tijdens de Open 
Trainingsavond van Benschop 1, waar uitleg is 
over het plan van aanpak door trainer en staf. 

Sponsoring op maat
Meer naamsbekendheid of een nieuwe zakelijk 
netwerk? O beiden? Wij streven altijd naar 
dé juiste invulling van het sponsorpakket dat 
perfect bij uw bedrijf past. Als sponsorcommissie 
behartigen wij de algemene sponsorbelangen 
voor de vereniging en zijn wij het aanspreekpunt 
voor alle sponsoren. 

Groet,
Marian van den IJssel 
        en Anja Klever
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Stichting Business Club VV Benschop is de businessclub van 
voetbalvereniging Benschop. De stichting is 9 jaar geleden 
opgericht door 3 enthousiaste ondernemers met een tweeledig 
doel. 

Contacten leggen rond het veld
Ten eerste wil men de leden op een plezierige en informele manier 
met elkaar in contact brengen. Voor de wedstrijd, tijdens de rust 
en na de wedstrijden van Benschop 1 worden de leden exclusief 

met een hapje en een drankje in onze 
sfeervolle businessruimte ontvangen. 
U kunt hier op een rustige manier nog 
even over de wedstrijd napraten en 
natuurlijk netwerken. 

Investeren in de toekomst
Ten tweede willen we inkomsten 
genereren ten behoeve van vv 
Benschop om dit op sportief 
niveau naar een hoger level te kunnen 
tillen. Er wordt zeker ook in de jeugd 
geïnvesteerd zoals trainingsmateriaal 
en betere begeleiding, om jeugdige 
spelers eerder op een hoger niveau 
te brengen om ze in de toekomst een 
snellere en goede aansluiting naar de 
selectie te laten maken.

Interesse?
Kunt u zich vinden in deze twee 
aansprekende doelen, kom dan 
gerust eens langs om een wedstrijd 
te bekijken vanuit onze geheel 
vernieuwde businessruimte. 

Businessclub

Kosten per seizoen
U betaalt per seizoen: EUR 500,- (excl. BTW) 
Aarzel niet en wordt lid, wie weet maakt u 
kennis met ondernemers die wat voor u kunnen 
betekenen.

Wilt u meer weten neemt u dan contact op met 
één van de bestuursleden.

Ilona de Bruijn en Amanda van de Geer, gastvrouwen van de 
Businessclub, zorgen voor uw drankje en hapje.

“Aansprekende doelen voor
        betrokken ondernemers.”

Bert Terberg, Erik van Wijk 

      en Berry van den IJssel
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Sportpark Benschop
Koningin Wilhelminastraat 27
3405 XP BENSCHOP
0348 - 45 15 94
info@vvbenschop.nl
www.vvbenschop.nl


